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Samenstelling MR 

 
In schooljaar 2022-2023 hebben de volgende personen deel uitgemaakt van de 
medezeggenschapsraad. 
Vertegenwoordiging oudergeleding: Jeroen Smeenk (voorzitter), Marije (secretaris), Angela Lont 
Martin van Roosmaelen en Marjolein Böggemann. 

 
Vertegenwoordiging personeelsgeleding: Renate Ivec, Rosalie Vlastuin, Rianne Creusen, Christiane 
Hoedemakers (tot vertrek) 
 
In totaal is er 8 keer vergaderd, voornamelijk in aanwezigheid van de schoolleiding en deels met 
alleen de MR leden. Er is afwisselend in de school vergaderd en via Teams. Op verzoek konden 
geïnteresseerde ouders/verzorgers MR vergaderingen bijwonen.  Niels Caro van de GMR heeft 
eenmaal mee vergaderd en verteld waar zij mee bezig zijn. Ook de oudervereniging heeft in mei mee 
vergaderd. 
 
Taken MR: 
Twee ouders hebben de MR cursus gevolgd gefaciliteerd door de KSU. In het schooljaar is besproken 
dat wij meer zicht willen hebben over de aangeboden onderwerpen, is dit informatief, meedenkend 
of hebben we een beslissende rol. We hebben gevraagd om tijdig aanleveren van stukken, zodat er 
tijd is om te lezen. Door hoge werkdruk op school, is dit soms lastig. Er is input geleverd op de 
jaarkalender, schoolgids en verdeling van de kindvrije dagen. De MR heeft ingestemd met de 
schoolgids 2023-2024. 

 
 

Zichtbaarheid MR: 

Gedurende het schooljaar heeft de MR aan zijn zichtbaarheid gewerkt, door naast de nieuwsbrief 

ook op Social Schools en in de klasse apps berichtjes te plaatsen n.a.v. vergaderingen of voorafgaand 

aan vergaderingen om input van ouders te vragen. Ook is er een poll uitgezet t.a.v. het thema 

naschoolse opvang. Er is een geslaagde wervingscampagne geweest om nieuwe ouderleden te 

werven, waardoor met ingang van het schooljaar 2023-2024 twee nieuwe ouders zullen gaan 

plaatsnemen in de MR ter vervanging van drie aftredende ouders . Om meer zichtbaarheid voor niet-

Nederlandstalige ouders te krijgen zijn een aantal MR berichten zowel in het Engels als in het 

Nederlands verschenen op Social Schools. 

 

Contact met oudervereniging,  ouderbijdrage en ouderbetrokkenheid:  

De financiën van de oudervereniging zijn gecontroleerd en geakkodeerd. De MR heeft zijn zorgen 

geuit over het aflopend aantal ouders dat de betaling voldoet. Naar oorzaken is gezocht en ideeën 

zijn geopperd om het aantal betalende ouders te verhogen. Ondanks de verhoging van de bijdrage 

voor het schooljaar 2022-2023 is de vrijwillige ouderbijdrage van De Spits nog steeds relatief laag in 

vergelijking met scholen om ons heen. Aan het einde van het schooljaar is gesproken over de 

mogelijke veranderingen binnen de KSU t.a.v. de ouderbijdrage, zie notulen mei 2023. De MR heeft 

de schoolleiding en GMR input gegeven over mogelijke voor-en nadelen die wij zien. De MR heeft 

ingestemd met het voorstel van de oudervereniging om de vrijwillige ouderbijdrage voor het 

schooljaar 2023-2024 niet te wijzigen en op 45 euro per kind te houden. Ook is besloten om de 



bijdrage van 95 euro per kind voor het groep 8 kamp ongewijzigd te laten, ondanks de gestegen 

kosten. 

De MR heeft met de oudervereniging en ook met leerkracht Dirk, die een analyse van de 

ouderbetrokkenheid gemaakt heeft, gesproken over de afnemende betrokkenheid van ouders bij de 

school. Het is steeds moeilijker om ouders actief te krijgen voor taken in de klas zelf, maar ook bij 

klasoverstijgende taken. Er is gesproken over het anders inrichten van de klassenouder taken en 

ouders meer verantwoordelijk te maken voor taken. Ook heeft de MR aangegeven dat het aantal 

ouders met een niet-Nederlandse achtergrond toeneemt, wat bijvoorbeeld tot gevolg heeft dat 

sommige ouders wellicht minder feeling heeft met wat er ‘In Nederland van een ouder op school 

verwacht wordt.’ Ook heeft de MR meerdere malen aangegeven dat bij start van een kind op school 

er meer aandacht hoort te komen voor het onderwerp ouderbetrokkenheid, nieuwe ouders zijn 

soms echt zoekende. Ook de introductieavond aan het begin van het jaar kan hier een grote rol in 

spelen. De rol van de oudervereniging zal het komend schooljaar veranderen. Dit zal in samenspraak 

met de MR gebeuren. 

 

Formatie leerkrachten:  

Er is gedurende het schooljaar meerdere malen gesproken over krapte in formatie. De Spits krijgt het 

net rond, maar de arbeidsmarkt is zeer ongunstig. De school heeft het voordeel dat het een 

opleidingsschool is en een goede reputatie heeft. In vergelijking met andere scholen is de formatie 

nog ‘ruim’. Ook is er gesproken over toekomst van de school: aantal kinderen neemt af, niveau 

verschillen binnen klassen neemt toe, veranderingen binnen het onderwijs. 

Financiën:  

Er is meerdere malen gesproken over de besteding van de forse subsidie die de school gekregen 

heeft voor de verbetering van de ‘basisvaardigheden’.  

 

HB onderwijs: er is meerdere malen gesproken over de wens van de school om het regulier onderwijs 

en HB onderwijs financieel te scheiden, dit speelde ook het schooljaar daarvoor al (zie jaarverslag 

2021-22). De start van de scheiding is dit schooljaar begonnen. In 2023 is de MR geïnformeerd over 

de plannen om in 2023-2024 te starten met een extra project, genaamd HB+ voor HB kinderen die in 

het reguliere HB onderwijs vastlopen en hiervoor naar speciaal onderwijs moeten. De huidige locatie 

voor deze kinderen voldoet niet. De Spits heeft de ruimte om deze kinderen en hun leerkrachten en 

begeleiders te huisvesten en heeft kritisch gekeken of dit past binnen de visie van het huidig 

onderwijs. De MR heeft hierover vragen gesteld. Deze zullen in september 2023 worden besproken, 

waarna de MR besluit over de gevraagde instemming met het plan. 

 

Ouderenquête: Elke twee jaar wordt er een enquête gehouden onder de ouders/verzorgers. De MR 

heeft kritisch naar de inhoud van de enquête gekeken, n.a.v. kritische opmerkingen over de 

vraagstelling van het jaar ervoor. Helaas bleek het systeem om de enquête in te vullen door ouders 

zeer complex, wat geleid heeft tot een lage respons. De MR heeft de resultaten in juni nog niet 

kunnen zien, dus dit wordt in september 2023 besproken. 


